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Geachte dames/ heren,  

 

In uw brief d.d. 21-09-2023 aan de bewoners van Scharn heeft u het over uitbreiden van de 

combiparkeerplaatsen en het uitbreiden van de parkeerzone. 

 

Partij 50PLUS Maastricht heeft de volgende vragen. 

 

1) 

Is het u bekend dat de huisartspraktijk, Heer Medisch Centrum, de neven vestiging van de bibliotheek en 

verloskundig praktijk Schoffelen- Van Vleuten aan de Concordiastraat gevestigd zijn? 

Dat deze het sociaal-verzorgend gebeuren in met name dat deel van de wijk uitstralen en dat deze 

praktijken en bibliotheek nu in het gedrang komen door uitbreiding van de parkeerzone? Dat de 

parkeerduur van deze bezoekers kort is.  

 

 

2)  

Is het u bekend dat vooral ouder bezoekers aan de huisarts veelal geen mobile telefoon hebben, laat 

staan een parkeer-app? Dat zij veel verderop de parkeermeter moeten gebruiken? Dat als het bezoek 

aan een van de praktijken uitloopt dat er dan parkeerstress voor deze bezoekers/ patiënten zijn omdat 

de meter afloopt? Dat zij naar de meter terug moeten om “bij te gooien”? Dat dat pas kan als de tijd 

volledig is afgelopen?  

 

3) 

Dat de bezoekers van de beide praktijken en bibliotheek, veelal ouderen zijn, zwanger zijn of ouders met 

kinderen? Dat ze, mocht u de parkeerzone uitbreiden, veel verder moeten lopen. Ouderen zijn minder 



mobiel en krijgen buiten hoe kom ik er, er ook nog parkeerstress bij! Dit betekent minder kwaliteit en 

aantrekkelijkheid van leven in de eigen wijk, iets waar de gemeente toch voor staat?  

 

4) 

Mocht u toch besluiten tot uitbreiding van de parkeerzone, is het mogelijk om de ene parkeerplaats 

voor de deur van de huisarts uit te breiden naar 2 plaatsen? 

 

6)  

En is het dan ook mogelijk om voor de laadpaal ook 2 parkeervakken te maken? 

 

7)  

Is het dan mogelijk om 6 parkeerontheffingen te maken voor de huisartspraktijk en de verloskundige 

praktijk? Dat deze parkeer plekken bestemd zijn voor de praktijk bezoekers?  

 

8) 

Er zijn twee petities geweest onder de bewoners die naar u gestuurd zijn, hierop hebben de bewoners 

geen antwoord ontvangen? Waarom niet? Waarom bent u niet met ze in gesprek gegaan? Participatie? 

 

 

Namens de fractie Partij 50PLUS Maastricht, 

 

 

Bennie van Est 

Annemiek Meijer Coninx 

 

 

 

 


